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Protokoll 
2025-04-10 

Joakim Dahlström  
 
 

Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse 

Den 10:e april 2025 kl. 17:30 

Plats: Svea 226, Lindholmen 

Närvarande: 
Ordförande: Ninus Johansson [NJ] 
Vice ordförande: Razan Saadi [RS] 
Ekonomiansvarig: Oscar Nyman [ON] 
SAMO: Olivia Sandberg [OS] 
Utbildningsansvarig: Gabriel Rask Thurin [GRT] 
Informationsansvarig: Joakim Dahlström [JD] 
 
Formalia 
§1. Mötets öppnande 

Ninus Johansson förklarar mötet öppnat kl. 17:28 
 

§2. Val av justeringsperson 
Mötet väljer Gabriel Rask Thurin till justeringsperson 
 

§3. Eventuella adjungeringar 
Jonathan Rootzén 
Anton Savolainen 
Anna Fermheden 
Alice Eriksson 
Alma Aaby-Ericsson 
Elias Palmqvist 
John Wermelin Johannessen 
Carl Backstig 
Ida Hung 
Matilda Svensson 
Calle Åman 
Emilia Rickard 
Emma Lindström Holm 
Anna Pardo 

Föredragande: 
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Mötesordförande (Ninus Johansson) 
 

 

Justeringsperson (Gabriel Rask Thurin) 
 

 

 

Sekreterare (Joakim Dahlström) 
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Julia Ratka 
Shah Solaimani 
 

§4. Godkännande av dagordningen 
Mötet godkänner dagordningen 
 

§5. Föregående protokoll (250326) 
Mötet godkänner föregående protokoll (250326) 
 

 
Informationsfrågor 
§6. Meddelanden 

a. Ordförande 
Vi ska städa förrådet i kårhuset den 15:e tillsammans med sjö. 
Närvarat på KU, Hållit aspning, Bokat in SAL möten. PA-möte, 
Dagligt arbete. 
 

b. Vice ordförande 
Har haft kofot med nya samt gamla ordfs. Kolla läget hur LP2 
tagit på sig rollen samt hur ordf 24 (LP3) mår nu i slutet. 
Missade NU möte pga diskussionskväll (jag satte mitt datum 
före henne). Diskutera överlämning och patetkultur för att 
avrunda deras år. Skällde ut de som missa FT fest anmälan 
med ordf. Annars dagligt arbete, HD.  
 

c. Ekonomiansvarig 
Sen förra mötet, fortsatt med arbetet med att centralisera 
ekonomin det går framåt och blir väldigt bra men en del att 
fixa kvar. Hållt första infomötet/utbildningen med kassörer för 
att komma igång med kvittohantering. Vart på Sef och PA 
möte, haft uppstart med Joel om skidresan men ej planerat 
möte om detta med PA, dagligt arbete. 
 

d. SAMO 
Sedan förra mötet har jag haft JämHs första asparr med 
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påsktema där asparna fick måla påskägg, äta påskbord, ha 
quiz med JämH-frågor samt fått en genomgång av våra poster 
och verksamhet - ganska många aspar, lyckat arr. OSA-rond 
för EPI, Design och maskin. Var med och arrangerat valb 
aspning. Deltagit i PA-möte. SU tillsammans med NU och KU 
där vi diskuterade hur man ska hantera drogincidenter. SU där 
vi diskuterade relationen till PA på sektionerna och hur man 
som SAMO kan nå ut med information till studenterna. 100% 
spikat stress föreläsningen och bokat Omega. Dagligt arbete.  
 

e. Arbetsmarknadsansvarig 
Heejhej alla fina aspar (och styret)!  
Sedan förra mötet har jag haft möte med JS Sverige, där vi 
ändrat om våra produkter utefter omställningen av 
programmen. Medverkat på årets stormöte i Göteborg 
(Näringslivstrategiska programmet, som syftar till att skapa 
förutsättningar för företagande, där VDs, politiker och 
studenter samverkar). Varit på kårens “företagsmingel” och 
representerat H-sektionen tillsammans med 4 andra 
teknologer på sektionen. Planerat med lokaler inför 
kommande mässa och chalmeristmiddag samt sökning för 
HArm. Arrangerat våffelkväll med HArm och just nu är och 
spelar underground minigolf med mentorskapsprogrammet 
och har antagligen sopat mattan med min vice! Hejdåå <3 
 

 
 

f. Utbildningsansvarig 
UU8, OSA, Diskussion med PA, aspning, dagligt arbete 
 

g. Informationsansvarig 
PR-utbildning med PR från HD, Rustet, pHoto, DSC och skHål. 
PA-möte. Varit med på Styrets och Valberedningens aspning. 
Dagligt arbete.  
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Beslutsfrågor 
§7. Äskning HD - Innovativ Städutrustning 

Beslut: Mötet beslutar att neka äskningen i sin helhet med 
motiveringen, priset stämmer inte överens, sektionen får städmedel 
från städservice på Chalmers. Dessutom kan billigare alternativ hittas. 
 

§8. Äskning HD - Guitar Hero, Gitarrer och Trummor 
Beslut: Mötet beslutar att neka äskningen i sin helhet med 
motiveringen att de kan köpa det med sin egen budget. 
 

§9. Äskning HKEX - Mat 
Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet. 
 

§10. Äskning DM - Teambuilding 
Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet. 
 

§11. Äskning REKO - Förtäringsmedel 
Beslut: Mötet beslutar att neka äskningen i sin helhet då det inte går till 
sektionens medlemmar.  

 
§12. Bowling 

Beslut: Mötet beslutar att köra bowling på Valberedningens aspning. 
 
 

Diskussionsfrågor 
§13. Digitalisering Kåren 2040 behovsinsamling 

Diskussion kring formulär från Olof Svanberg. 
 

§14. Val av inspektor 
Diskussion kring vem som vi vill nominera som inspektor. Veronica som 
tidigare år. 
 

§15. OHM 
Kommer hållas 9/5, diskussion bordläggs till nästa styrelsemöte. 
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§16. Preliminär Verksamhetsplan för 2025/2026 

Diskussion kring preliminär verksamhetsplan för 2025/2026. 
 

§17. När ska vi nominera Valberedningen 
Diskussion kring när styret ska nominera valberedningen, 1/5. 
 

§18. Videor om hur man hanterar ett ev skolattentat 
Diskussion kring video om hur man hanterar ett skolattentat. Vem ska 
det ansvaret ligga på? Vad är styrets roll?  
 

§19. Inkludera design och maskin i H-sektionen efter flytten 
Diskussion kring hur man inkluderar design och maskin i H efter flytten. 
TD vill att H-studenter ska vara phaddrar på TD. Studenter får välja 
själva. Sätta upp posters för H-arr kring dessa studieområden. Skicka ut 
tydlig info till design och maskin. Informerade phaddrar, sprida posters 
kring campus. Hålla samarr med TD och M. Få PA och Kårledningen att 
informera till studenter. Gå in på föreläsningar.  
 

 
Formalia 
§20. Övriga frågor 

Ninus Johansson: Ska vi införa ett aspbidrag till nästa års aspning? 
Svar: Vettigt, men behöver se över hur budgeten blir. Frågan tas upp 
igen på nästkommande möte. 
 
Razan Saadi: Kommer kommittéerna få ökad mottagningsbidrag då LF 
inte kommer vara involverade nästa år? 
Svar: Vettigt, men behöver se över hur budgeten blir. Frågan tas upp 
igen på nästkommande möte. 
 

§21. Nästa möte (250422) 
a.  Action plan 

Att Göra Ägare Målbild Kommentar 
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§22. Skvaller, dementier och känsliga ämnen 

På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet 
 

§23. Mötets avslutande 
Ninus förklarar mötet avslutat kl. 21:27 
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